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Maastricht, 22 november 2023 

 

Betreft: Schriftelijke vragen Liberale Partij Maastricht – Sint-Maartenscollege. 
 

Geacht college, 

 

N.a.v. uitzending van RTV Maastricht en de berichtgeving van De Limburger dat het schoolgebouw 

van het Sint-Maartenscollege afgestoten wordt, en dat er in 2027 een verhuizing gepland staat naar 

de eenhoornsingel, waar het Bonnefanten College is gevestigd, is het handig als het hele relaas 

duidelijk op een rij wordt gesteld, want veel burgers die zich tot ons hebben gewend, hebben daar de 

nodige vragen over zoals onderstaand. 

 

1. Welke schoolvormen worden er bedacht in Oost en West en wat moet veranderen in de 

huidige opzet en waarom? 

2. Wat gaf de doorslag om het Sint-Maartenscollege te laten verhuizen naar West? Is in Oost 

dan geen behoefte aan de onderwijsvorm die het Sint-Maartenscollege biedt en waarom is 

die keuze niet op het Sint-Maartenscollege gevallen als er wel zo’n vorm is?  

3. Door de ligging van de school in de nabijheid van het station en de Groene Loper is er sprake 

van een goede en veilige bereikbaarheid voor de leerlingen. Dit geldt niet alleen voor de 

leerlingen uit de omgeving Wyckerpoort, maar ook uit de omringende buurten en wijken. 

Daarbij valt te denken aan Wyck, Scharn, Heer en Amby. Daarnaast trekt de school ook 

leerlingen aan uit buurtgemeentes zoals Eijsden-Margraten, Valkenburg en Meerssen.  Hoe 

groot is het risico dat Maastricht hierdoor leerlingen verliest, omdat ze gaan kiezen voor een 

andere gemeente? Heeft u onderzocht om welk aantal leerlingen het gaat?  

4. Als de keuze om te verhuizen gemaakt wordt vanwege het gebouw, wat is er dan eigenlijk 

mis met dit gebouw? Specificeer s.v.p.  

5. Heeft u een nauwkeurige berekening gemaakt van de kosten voor nieuwbouw op de 

Eenhoornsingel en renovatie van het huidige Sint-Maartenscollege of nieuwbouw in de buurt 

ervan?  Wat zijn de kosten van de drie varianten? Is die berekening openbaar? Hoeveel 

budget heeft u om de nieuwbouw te bekostigen? Kunt u onderbouwd aantonen dat 

nieuwbouw goedkoper is? 

6. Hoeveel is het totale budget voor onderwijshuisvesting, hoeveel resteert er nog, en als die 

verhuizing in 2027 moet plaatsvinden is dat dan haalbaar en betaalbaar in dit tijdsbestek?  



 
7. Tegenwoordig is het belangrijk dat ook de gemeente duurzaam moet bouwen. Is het niet 

juist duurzaam om het gebouw gewoon te renoveren, waar dat nodig is? En hoe staat het 

met de stikstofruimte? Vormt stikstof geen probleem voor de nieuwbouw op de 

Eenhoornsingel? 

8. Is het niet een enorme kapitaalvernietiging om een bestaand schoolgebouw af te breken en 

elders weer een nieuw te bouwen? Het ministerie heeft ook al aangegeven dat heel veel 

onderwijsgeld in nieuwbouw zit, omdat gemeenten al snel nieuwbouw aangrijpen als 

oplossing. 

9. Waarom werd het Sint-Maartenscollege dat onderwijs aanbiedt aan de Maastrichtse 

leerlingen en leerlingen uit omringende gemeenten, vanuit de huidige locatie niet de rol 

gegund om dé school te zijn voor de kinderen woonachtig aan en in de omgeving van de 

Groene loper waar de school aan ligt?   

10. In de krant staat dat de rechtbank op die plaats komt. We nemen aan dat u met de krant 

heeft gesproken. Heeft u toezeggingen hierover gedaan aan de rechtbank? Liggen er al 

plannen, waar u kennis van heeft genomen? Wat is uw rol in dit traject? In hoeverre oefent 

de keuze voor de rechtsbank op de locatie waar nu het Sint Maartenscollege gevestigd is, 

druk uit? 

11. U laat een onderzoek doen naar de locatie op de Eenhoornsingel. Waarom nog een 

onderzoek doen als u stelt dat in 2027 de verhuizing moet plaatsvinden naar de 

Eenhoornsingel? Stel voor dat de Eenhoornsingel geen gelukkige keuze is, wat dan? 

12. Blijft het Bonnefanten College op de huidige locatie? 

13. Hoeveel leerlingen (Sint-Maartenscollege en Bonnefanten College) zijn dat samen op zo’n 

klein oppervlakte, mocht de verhuizing door gaan? 

14. Jaren geleden is al een onderzoek gedaan naar de toevoeging van een school op de 

Eenhoornsingel, waar het Bonnefanten College al is gevestigd,  - iets verder ligt ook nog de 

Terra Nigra school -  en daar kwam toen een negatief advies uit, niet alleen omdat het 

verkeersonveilig was, maar ook omdat het onwenselijk was om scholen zo kort bij elkaar te 

bouwen vanwege een veel te hoge concentratie leerlingen op zo’n klein oppervlakte en het 

risico van escalaties tussen leerlingen(groepen), onrust voor de buurt, voor en na schooltijd 

en tijdens de pauze. Politie heeft het destijds een negatief advies gegeven vanwege de 

onveiligheid. Ook het winkelcentrum Brusselse Poort vond de voorgestelde concentratie van 

leerlingen door toevoeging van een school, onwenselijk omdat daarmee een druk op het 

winkelcentrum kwam te staan in de pauze en de onrust die daarmee gepaard zou gaan. 

a) Kent u dat onderzoek niet? 

b) Is het niet onverstandig nog een school toe te voegen met zoveel leerlingen op die 

locatie? 

c) Welke criteria/punten laat u onderzoeken om te bepalen of het toevoegen van nog 

een school op die krappe locatie, verstandig is? 

15. Onlangs is besloten dat er op die locatie ook nog een woontoren wordt gebouwd, waarbij al 

werd aangegeven dat het verkeersgevaarlijk is op die locatie. Verergert u het probleem niet 

door ook nog een school daaraan toe te voegen? 

16. U geeft aan dat nieuwbouw voor het Porta Mosana College aan de Molenweg is gepland. 

Wat gaat het kosten en is er budget voor?  

17. Welke school in Oost gaat volgens u de leerlingen van het Sint-Maartenscollege overnemen, 

en is daar de capaciteit op berekend in uw plannen?  

18. Is er ook voldoende budget voor de uitbreiding Bernard Lieveschool op het terrein en wat 

gaat het kosten? 



 
19. Is er budget voor de nieuwbouw aan de Groene loper voor het vmbo en de havo en wat gaat 

het kosten? 

20. Graag hadden we een overzicht van hoeveel leerlingen u heeft uitgerekend voor alle 

bestaande en nieuwbouw-schoollocaties en de jaartallen wanneer de nieuwbouw afgerond 

moet zijn. 

 

Namens de Liberale Partij Maastricht 

Kitty Nuyts 


